
VIHAR V KOZARCU MARINE
KAKŠNO IME IMA OBČINA? / LDS KUPIL PODŽUPANA

LA VITA E BELLA
(Mef) Bilo je kot nekakšna kura za utrujeno dušo, 
koristneje od tedna dni v toplicah in prijetneje od 
ure razgibavanja v fitnesu.
V petek zjutraj je, v programu letošnjega 
Festivala, odrske deske koprskega gledališča 
zasedla gledališka skupina izolske enote Obalnih 
delavnic pod posebnimi pogoji. Gledališče je bilo 
nabito polno, vzdušje je bilo v znamenju velikega 
pričakovanja, na odru je bilo nekaj časa čutiti 
nekakšen strah, potem pa se je ob zaključnem 
aplavzu po dvorani razlilo toliko pozitivnih 
vibracij, da smo jih komajda prenesli.
Bilo je eno samo življenje, veselje, vzhičenost in 
ponos, tako na odru kot pod njim in za dolge 
trenutke so iz misli zbežale naše vsakdanje, 
»normalne« stvari: služba, plača, krediti, otroci, 
šola, avtomobili, stanovanja in še kaj. Bila je učna 
ura o lepotah življenja, o njegovi enkratnosti in 
minljivosi, o človečnosti, ki tako opazno izginja iz 
našega vsakdana.
Srečujemo se tudi druge dni in njihovo veselje ob 
srečanju je več vredno kot vsi aspirini s katerimi
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si želimo olajšati dan. Pripovedujejo o tem, kako 
zlagajo kemične svinčnike v svoji mali delavnici, 
kako po novem urejajo park v bližini 
zdravstvenega doma in kako iščejo še kakšno, 
morda celo bolje plačano delo, tako da bodo za 
mesečno žepnino lahko dobili nekaj več kot par 
tisočakov. Tudi njih so namreč zajele vrednote 
novega časa na čelu s potrošništvom in brez 
denarja se je tudi njim težko sprehajati mimo 
vabljivih izložb.
Toda, v petek zjutraj, ko se je odgrnila zavesa, se 
je zaslišala glasba in so reflektorji narisali kroge 
na odru koprskega gledališča, ni bilo več prostora 
za tiste navadnem, običajne stvari. Prišel je 
vzvišeni trenutek ustvarjanja in najglobjega 
podoživljanja, ki ga je kronal dolg aplavz iz 
občinstva, še posebej iz tistih lož, kjer smo sedeli, 
polnega življenja potrebni gledalci.

FAST FOOD VENI
Ekspres pripravljene pečene jedi za dom:
piščanci krača, rebrca, pizze, hamburger, 

topli sendviči, kalamari čevapčiči v lepinji 
dunalskl zrezki pommes frlttes.
Vsak dan od 8.30 do 22.00 ure, 

ob nedeljah in praznikih od 12.00 do 22.00 ure.
Telefon: 646 333

KRIVA JE 
UTRUJENOST
(DM) Izolska marina je dobila novega lastnika. 
Pravzaprav ima komaj zdaj zares pravega lastnika, saj 
so si jo doslej lastili mnogi, v prvi vrsti pa investitorji 
iz galebovega kroga, pa številni upniki, v glavnem 
gradbena podjetja, pa Kreditna banka Triglav v stečaju 
in končno tudi italijanski partner, ki je v zagonskih 
letih prispeval prvih otipljivih nekaj manj kot 10 
milijard lir.
Marina in njeni investitorji so imeli ob gradnji cel kup 
težav. Najprej seveda to, da so se projekta lotili 
takorekoč brez prebite pare v žepu in tudi ves čas 
gradnje so v ta projekt vložili le manjši del lastnih 
sredstev. Večino je namreč vseskozi prispevala občina 
s svojimi dobrohotnimi dodelitvami zemljišč v 
urejanje in upravljanje, za povrh pa so investitorjem 
nagajali še različni okoljevarstveniki in strankarska 
opozicija.
Ko se je klopčič zapletel do te mere, da ga ni bilo več 
mogoče razvozlati niti s pomočjo odrešenika iz 
Istrabenza, ko so upniki začeli pritiskati z vseh strani, 
ko je banka napovedala stečaj večine podjetij, ki so 
prejela njen kredit za dokončanje marine, ko je postalo 
jasno, da javnost ne bo do onemoglosti prenašala 
politične razprodaje občinskega zemljišča in ko je 
italijanski vlagatelj na sodišču izvojeval svoj vložek z 
obrestmi vred so se tudi najbolj zagrizeni utrudili. 
Prodaja celotne marine (po domače vseh dolgov 
marine) italijanskemu lastniku, ki ima v Kopru legalno 
registrirano firmo je prišla kot nekakšna odrešitev za 
vse: za bivše lastnike, za sedanjega lastnika, za upnike 
in končno tudi za občino, ki bo zdaj morda z več 
poslovnosti in manj politične potuhe poslovala z 
največjo tovarno na svojem ozemlju.



KREBEL) PROTI "STROKI"
Spoštovani g. Krebelj,
prebral sem vaše pismo bralcev v 337 št. Mandrača, v katerem omenjate 
naše podjetje Inka d.o.o. in razlagate zakaj ste in boste glasovali proti 
zamenjavi (dela) našega zemljišča za drugo zemljišče. Do svojega mnenja 
ste seveda popolnoma upravičeni, nas, kot možnega investitorja v Izoli pa 
vaše mnenje, kot tudi mnenja vseh ostalih Izolanov, zelo zanimajo.
Zanima nas prevsem, kaj vam (nam?) je stroka tako hudega storila, da ste 
se nad njo spravili s tolikimi narekovaji, vprašaji in klicaji. Zaradi jasnosti 
odgovora bi bilo dobro, da navedete, kateri strokovnjaki vas mučijo - ali je 
to ga. Jana Gojanovič Purger, univ. dipl.ing. arh., predstojnica Urada za 
planiranje ali njeni sodelavci, morebiti kdo od pogodbenih projektantskih 
birojev občine ali morebiti kdo od tujih strokovnjakov, ki so se udeležili 
mednarodne urbanistične delavnice. Prav bi bilo tudi, če nam predstavite 
svojo strokovno izobrazbo, delovne izkušnje in strokovne reference.
Vaša pojasnila pričakujemo čimprej, ker ste nas s svojim pismom 
prestrašili. Mi smo namreč svoj prvotni načrt pozidave zemljišča pred 
ladjedelnico, ki ga imamo v lasti že 5 let, dokaj spremenili na podlagi 
ugotovitev in predlogov zgoraj naštetih strokovnjakov. Ni nam bilo všeč, 
da so tako sproščeno risali kar čez naše zemljišče. Prepričevali smo jih, da 
na svojem zemljišču lahko počnemo kar hočemo (seveda v okviru 
pozitivne zakonodaje in veljavnih prostorskih aktov), sami pa naj urejajo 
zgolj sosednje občinsko zemljišče. Z nekaj potrpljenja in dogovarjanja smo 
dosegli kompromisni dogovor, po katerem del svojega zemljišča 
odstopamo občini za javne potrebe, na preostalem delu zemljišča pa 
ohranjamo možnost gradnje manjšega objekta.
Vi, gospod Krebelj, pa nam sedaj pravite, da nas (vas?) ta »stroka že dolgo 
vleče za nos in nam dan za dnem vsiljuje svoje rešitve«. Prestrašeno se 
sprašujem, zakaj le to počne? Kakšen je motiv , kakšni interesi so za tem. 
Ali smo mi naivno popuščali v dolgotrajnih dogovarjanjih in 
vsklajevanjih? Ali smo naivno mislili, da gre pri tem za pretvorbo 
vprašanja: »Kaj je bilo prej: kokoš ali jajce?« v vprašanje »Kaj je prej 
(pomembnejše): interes lastnika zazidljivega zemljišča ali javni interes?«. 
Predstavniki javnega interesa so tako Urad občine Izola za planiranje in 
druge strokovne službe ter Županja kakor tudi Občinski svet, katerega član 
ste.
S strokovnimi službami in z Županjo smo se uspeli dogovoriti o vseh 
odprtih vprašanjih zato računamo tudi na potrditev na občinskem svetu. V 
kolikor pa so nas dosedanji sogovorniki zavedli ali »povlekli za nos«, vas 
lepo prosim, da nas pravočasno rešite. Pred tem pa bi bilo dobro, da se vsaj 
v grobem seznanite s konkretnimi razmerami glede zadevnega zazidalnega 
načrta, saj sem ob prebiranju vašega citiranega pisma zasledil kar nekaj 
napačnih dejstev, s katerimi operirate. Tudi sklicevanje na parkirišča, kot 
argumenta za očitanje nestrokovnosti je malo prepoceni. Ce vam je dc 
Ljubljane predaleč, se odpeljite v obe sosednji občini in hitro lahko 
ugotovite, da parkiranje ni problem, ki nas muči zaradi izolske »stroke«. 
Gospod Krebelj, vljudno vas prosim za odgovore na gornja vprašanja, do 
javnosti in vaših volilcev pa bi bilo korektno tudi, da pojasnite vaš resnični 
motiv in čigave interese v resnici zastopate. Pri tem pa naj vas 
dobronamerno opozorim, da v vzhodnem Izolskem zalivu piha burja in se 
bo zato politična megla dosti težje obdržala, kakor v zahodnem.

Z odličnim spoštovanjem,
Viljem Tisnikar, univ.dipl.ekon. 

direktor podjetja Inka d.o.o.
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SALON ZDRAVJA IN LEPOTE 
ISTITUTO PERLA SALUTE S L’ESTETICA

(Njsiìhuette
Smrekarjeva 37 Izola, tel.: 066/ 646-403

Cenjene stranke obveščamo, 
da smo s 4. oktobrom 1999 

spremenili urnik obratovanja in sicer:
Ponedeljek, sreda in petek: od 16.00 do 20.00 ure 

Torek, četrtek in sobota: od 8.00 do 12.00 ure

V___________________________________________________________ J

Izolska oblast je podarila 
del Slovenske obale Evropi
Občinski odbor Slovenskih Krščanskih Demokratov Izole z žalostjo 
ugotavlja, da se razvijajo dogodki v primeru Izolske Marine v najslabšo 
možno smer za Izolane in Slovenijo. Izola izgublja večji del obale, ki 
prehaja v roke tujih lastnikov.
Najbolj žalostno pri tem je, da je izolska politična oblast obalo in 
obalna zemljišča podarila brezplačno, čeprav nam vsa zadnja leta polni 
ušesa z obljubami, kako bo ravno Marina tista kokoš, ki bo nosila zlata 
jajca Izolanom.
Dejstva in razvoj dogodkov demantirajo obljube in zagotovila 
vladajočih politikov in jih postavljajo na laž.

Največje napake izolske politične oblasti in občinskih uradnikov, na 
katere že ves čas opozarjamo, vendar je oblast gluha za to so:
- sklepanje pogodb o prenosu zemljišč brez plačila in garancij, da bodo 
kdaj plačana
- sklepanje pogodb o prodaji zemljišč brez garancij, zemljišča ne bodo 
nikoli plačana
- brezplačno priznanje lastninske pravice na pomolih Marinvestu
- nereagiranje ob sprejetju zakona o lastninjenju stavbnih zemljišč
- zavlačevanje in odlaganje sprejetja Odloka o koncesiji za Marino 
Izola

Posledice, ki so pri tem nastale, so:
- zemljišča, za katera občina ni dobila plačila, so obremenjena s 
hipotekami, denar in zemljišča so za Izolane izgubljena
- neplačana zemljišča so po zakonu dobila novega lastnika in so za 
občino izgubljena
- denar, ki bi moral biti porabljen za izboljšanje občinske infrastrukture, 
je izginil neznano kam

Najbolj nujni so naslednji ukrepi, ki jih je potrebno izvršiti takoj:
- županja, kot članica nadzornega odbora Marinvesta, mora podati veto 
na prodaje deležev ali spremembe družbene pogodbe Marinvesta
- začasno je potrebno prenesti upravljanje Marine Izola na Komunalno 
podjetje Izola
- potrebno je razdrti pogodbe med Občino Izola in Marinvestom zaradi 
Marinvestovega neizpolnjevanja pogodb
- takoj zavarovati terjatve do Marinvesta
- zamenjati odgovorne občinske uradnike, ki so prikrivali informacije in 
niso pravočasno zaščitili občinskih interesov
- razveljaviti zazidalni načrt Marina Izola

Priporočamo naslednje ukrepe za rešitev Izolskega občinskega 
premoženja:
- zahtevati stečaj Marinvesta ob predložitvi vseh terjatev Občine do 
podjetja
- sprejetje odloka o koncesiji in ustanovitev delniške družbe za 
upravljanje Marine, kjer bodo imeli Izolani (občina) svoje deleže

Prepovedati je potrebno poslovanje Občini s podjetji in posamezniki, 
ki so povzročili omenjene težave.

Predstavnik za stike zjavnostjo OO SKD Izola
Aleksander Frantar

Tiskovno sporočilo
Zaradi velikega pomena, ki ga ima uresničevanje projekta Marina v 
Izoli za občino, pa tudi za širšo zainteresirano javnost, se čutimo dolžne 
pojasniti rezultate večmesečnega usklajevanja skupnih interesov v ta 
projekt vključenih družb. Pričetek dogovarjanja z novimi potencialnimi 
vlagatelji je bil zaradi potrebne pospešitve projekta že nujen. Po osmih 
letih sicer uspešnega sodelovanja italijanske in domačih družb, ki ga 
opredeljuje zgrajena prva faza turističnega pristanišča v Izoli smo želeli 
ustvariti pogoje za vključevanje novih družbenikov, ki naj prinesejo 
projektu nov zagon.
Rezultate tega dela, ki smo ga končali v the dneh, lahko strnemo v 
naslednjem:
1. Družba Marinvest d.o.o. in družba Porting d.o.o. bosta ob 
dokapitalizaciji (njun večinski lastnik je družba Uniservice d.o.o. iz 
Kopra), nadaljevala in zaključila izgradnjo marine in ostalih objektov v 
območju ZN Marina
2. Družba Marina Izola d.o.o. bo kot večinski lastnik vodila 
prestrukturiranje območja Ladjedelnice Izola
Zključimo lahko torej, da se cilji udeleženih družb, glede na dosedanje, 
niso v ničemer spremenili in vodijo k omogočanju hitrejšega razvoja 
turizma, posebej navtičnega, ter drugih komplementarnih dejavnosti v 
najlepšem mestu na slovenski obali.

Marina Izola d.o.o.
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11. redna seja Občinskega sveta
VROČE KLJUB JESENSKEMU HLADU
Enajsta redna seja občinskega sveta je dala, vsaj po predlaganem dnevnem 
redu, slutiti, da bo bolj ali manj rutinska, obrnilo pa se je čisto drugače, še 
posebej zato, ker se je tri dni pred sejo zgodil takoimenovani prenos lastništva 
izolske marine, kar je povzročilo razbuijenje in jezo v nekaterih strankarskih 
krogih in zahtevo svetnika SKD, Marlona Kovačiča, naj občinski svet prekine 
redno sejo in skliče izredno sejo v zvezi z dogodki v marini.
Občinski svet je takšen predlog seveda zavrnil, vendar je na županjin predlog le 
sklepal o pobudi za izredno sejo občinskega sveta. Nekoliko presenetljivo je 
bila pobuda izglasovana, tudi s pomočjo direktorja Marinvesta, Branka 
Mahneta, ki je takšno glasovanje pojasnil z besedami, da si pač želi, da bi o tej 
problematiki razpravljali tudi javno. Proti sklicu so glasovali, oziroma se 
vzdržali glasovanja (po spominu novinarja), poslanci ZLSD, LDS in 
narodnosti Izredno sejo naj bi sklicali v 14-tih dneh, gradivo pa bo pripravila 
skupina, ki je sicer bila ustanovljena za pripravo koncesijske pogodbe za 
turistično pristanišče Izola.
Potem se je začelo po predlaganem dnevnem redu, vendar se je zdelo, kot da 
poslancem ni preveč do hitrega in učinkovitega dela, saj so si pavze kar sledile,

na koncu pa je padel 
predlog, naj seja traja le do 
19. ure, saj so vsi že utrujeni, 
ker imajo za seboj reden 
delovni dan.

Tako so od predlaganih 18. 
točk dnevnega reda oddelali 
vsega pet točk, potem pa je 
županja le ša ugotovila, da 
bo nadaljevanje seje v torek, 
2. novembra.

Svetniški sedež Bojana Klančiča je ostal prazen. 
Zamenjal ga bo Davorin Adler.

JAVNA RAZPRAVA
UN OB MESTNEM STADIONU
(DM)V primeru UN, ki obravnava območje med Cankarjevim drevoredom, 
Prešernovo cesto in Bazoviško ulico, gre za določene popravke 
ureditvenega načrta sprejetega februarja 1986 leta. Območje obsega 148 
000 m/2 površine s conami A stanovanjska cona, B park ob Bazoviški ulici 
z otroškim igriščem in objektom Kraška 1, C območjem med Bazoviško in 
Kraško ulico in Prešernovo cesto , D cona večjih športnih površin, E 
območje pokopališča in spominskim parkom in F je območje bencinskega 
servisa.
Osnutek UN, ki je nastal v Studiu arhitektura Izola pod vodstvom vodje 
projekta G. Marjanom Vrabec in odgovornim projektantom ga. Živo Volk, 
predvideva nekaj bistvenih posegov v prostor. Možnost zaključka (dozidave 
atrijev) gradbene linije objektov območja A (ulica Svobode, Brkinska 
Plenčičeva). Iz Kosovelove ulice v smeri Prešernove ureditev prometne 
povezave in zelenih javnih površin. Na sedanjem pomožnem nogometnem 
igrišču v Kraški predvidevajo podzemno parkirišče pokrito z igralno 
ploščadjo (tenis, rokometno igrišče...) ter nadzidava objekta ob 
večnamenski dvorani - ureditev kegljišča. Na prostoru lokala "Mikac" do 
pokopališča ureditev poslovno stanovanjskega objekta, ter dveh objektov 
(slačilnice, fitnes...) na južnem in zahodnem delu stadiona. Veliko 
dvonivojsko parkirišče bi stalo na območju sedanje vrtnarije, povezano s 
pešpotjo in kolesarsko stezo Cankarjev drevored - Kraška ulica. Vzhodne 
tribune se odstranijo in uredi atletska steza na stadionu.
Najglasneje so svoje nestrinjanje s predvidenimi rešitvami izražali 
predstavniki športnikov, ki so poudarjali, daje potrebno opredeliti območje 
kot športno prireditveno in s tem podrediti projektiranje potrebam športa. 
Zavzemali so se za ohranjanje vzhodnih tribun, umestitev pomožnega 
igrišča v bližino stadiona, prilagoditev atletske steze možnostim, ki jih 
sedaj nudi prostor stadiona in še veliko drugih pobud, ki sodijo v druge 
razpravljalske sredine.
Sicer pa je javna razprava ureditvenega načrta "OB MESTNEM 
STADINONU" prinesla le malo pobud in predlogov. Na vabilo krajevne 
skupnosti seje odzvalo premalo krajanov. Tisti, ki so bili prisotni na torkovi 
razpravi pa so izrazili predvsem potrebo po ureditvi prometa - parkiranje.

Županja Breda Pečan je argumente športnikov sprejela s poudarkom, daje 
potrebno najti skupne interese, med investitorji, ki bodo prostor opremili in 
s tem tudi pokrivali delež javnega interesa. Občina z ureditvijo prostora ob 
večnamenski dvorani izponjuje dvajsetletni dolg kegljaškemu klubu v 
zameno porušenega kegljišča v parku Arigoni.

Javna obravnava se zaključuje 9. novembra, tako da sije možno razgrnitev 
še ogledati na sedežu krajevne skupnosti Kristanov trg 1 in prostorih urada 
na Postojnski 3 Izola.__________________________________________________

Res je, tukaj v Izoli nič 
ne gre prav zlahka. 
Kako bo šele, ko bodo 
na vrsti dokumenti z 
mojega področja, 
mag. Tomaž Umek, 
predstojnik Urada za 
komunalni razvoj 
občine Izola

KADROVSKE 
SPREMEMBE

Na predlog komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja so svetniki 
sprejeli odstopno izjavo svetnika LDS, Bojana Klančiča, ki je na ta način 
verjetno izrazil tudi svoje nestrinjanje z nekaterimi ravnanji v občinskem svetu, 
istočasno pa so potrdili mandat novemu svetniku LDS, to je Davorin Adler, 
nekdanji predsednik izolskega izvršnega sveta in predsednik občinskega sveta 
v prejšnjem mandatu.
Obeta se še ena kadrovska sprememba v svetniških vrstah in sicer naj bi 
Bojana Zadela, svetnika SDS, ki je postal gradbeni inšpektor, zamenjal Alojz 
Padar, prav tako kandidat SDS iz Jagodja. Ta zamenjava se bo najverjetneje 
zgodila še pred koncem tega leta.
Med kadrovskimi zadevami velja omeniti tudi imenovanje direktorja Doma 
upokojencev v Izoli. Za to funkcijo je bil ponovno predlagan in menda pred 
tem tudi že imenovan dosedanji direktor Ljubo Klanjšček.

RENER SE JEZI
V uredništvo je po izidu prejšnje številke Mandrača telefoniral direktor HTP 
Simonov zaliv, Ivan Rener in protestiral zaradi pisanja Mandrača, posebej pa 
zaradi dveh člankov v prejšnji številki, ki sta ga tudi osebno prizadela. 
Njegova jeza je bila najprej namenjena ureniku, avtorju uvodnika o izolskih 
gostincih in gostinstvu nasploh, s pojasnilom, da se kot dolgoletni turistični 
in gostinski delavec ter kot profesor na SGTŠ počuti užaljenega spričo 
pisanja v katerem se izolskim gostincem očita pomanjkanje idej. Zatrjeval 
je, daje izolsko gostinstvo na visoki ravni in da to lahko ocenjuje on, kije v 
tem poklicu doma, nikakor pa ne novinarji, ki tega področja ne poznajo. 
Argumenti avtorja ga niso zanimali, vztrajal je pri svojem, da imajo pravico 
ocenjevanja gostincev le gostinci, novinaijev pa novinarji in tako naprej. Še 
posebej pa nas je presenetila izjava, da Mandrač vseskozi dela v nasprotju z 
izolskimi interesi in da tega mesta in občine sploh nimamo radi, za razliko 
od njega in njegovega podjetja, ki dela za dobro cele Izole. Ker je 
demokracija pač trpežna navada smo g. Reneiju pustili njegovo mnenje, 
sami pa smo ostali tudi pri svojem.
Njegova druga pripomba pa je bila namenjena zapisu s skupščine 
Marinvesta, kjer je on v prvi osebi in ne nek zastopnik HTP Simonov zaliv, 
predlagal, da HTP Simonov zaliv odkupi večinski delež v Marinvestu, ki naj 
bi bil menda prepoceni (9 milijonov tolarjev op.a.). Potem je skupščino 
zapustil, v pogovoru z urednikom pa še dodal, da bomo posledice takšne 
prodaje Marinvesta še kako čutili vsi Izolani.
Za nepopolnost informacije se g. Renerju opravičujemo in zagotavljamo, da 
smo njegovo imenovanje izpustili zgolj zato, ker smo vedeli, da kupca 
večinskega deleža v Marinvestu čaka tudi plačilo kakšnih 28 milijonov 
nemških mark različnih dolgov.

RDEČI KRIŽ SLOVENIJE - 
OBMOČNO ZDRUŽENJE IZOLA

RKS Območno združenje Izola in ZD - Referat na zdravstveno 
vzgojo v sodelovanju z Društvom za zdravje srca in ožilja - 

podružnica za slovensko Istro, organizirata 
DRUGO predavanje v petek, 29.10.1999 ob 17.00 uri, 

v predavalnici Rdečega Križa Izola (Ob starem zidovju 15 A).

Predavanje na temo bolezni srca in ožilja - 
posledice in zdravljenje, bo vodil 

dr. Dorjan MARUŠIČ.
Vstop prost.

Goran FRAN0VIČ s.p. / Izola

tel.: 066/ 600 850 
GSM: 041/ 628 507

Izdelava in 
vzdrževanje 
računalniških 
programov
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VIHAR V KOZARCU MARINE
Italijansko podjetje Altan 
prefabbricati je v projekt gradnje 
izolske marine vstopilo pred 
dobrimi sedmimi leti, potem pa je 
bilo o deležu italijanskega partnerja 
v največjem izolskem projektu bolj 
malo slišati, vse do sodnega spora s 
slovenskim večinskim delničarjem v 
podjetju Marinvest, ki je vodilo 
investicije v turistično pristanišče.
Zdaj pa je Altan že znano ime v 
Izoli, še posebej od petka, 22. 
oktobra, ko so tudi uradno prevzeli podjetje Marinvest, ki mu je grozil 
stečaj in Porting, ki upravlja z marino. Kaj to zares pomeni in kakšni so 
načrti podjetja z izolsko marino nam je pojasnil Enrico Galassi, ki je 
prevzel direktorovanje omenjenima podjetjema.
- Kako bi predstavili vaše podjetje?
- Smo podjetje, ki se ukvarja z gradbeništvom, še posebej z gradnjami ob 
uporabi že izdelanih profilov, ki se jih uporablja pri mostovih, viaduktih in 
hišah. Zadnje čase se lotevamo tudi večjih stanovanjskih projektov, kot je tisti 
v Monfalconu, kjer gradimo celo naselje, pred tem pa smo gradili še območje 
sinhrotrona pri Bazovici, celotnega območja raziskovalne cone na tistem 
področju in še kaj. Naše možnosti in znanje na tem področju so nedvomno 
velike, zato se usmerjamo tudi na tržišča izven Italije. Tako smo prav kot prvi 
projekt izven Italije, med leti 91/92 izbrali izolsko marino. Sledili so projekti 
na Madžarskem, gradnja pristanišča na Donavi in posebej v Budimpešti in 
okolici, kjer so velike možnosti uporabe tašne vrste gradbenih elementov. 
Nsploh je tam veliko tujih vlagateljev in razvoj je zelo hiter. Prav zdaj smo se 
lotili tudi projektov v Avstriji, v Sloveniji pa vztrajamo pri projektu izolske 
marine.
- Sam projekt ni bil ravno srečne roke?
- Vse je šlo brez večjih težav do leta 1994 oziroma do nakupa ladjedelnice, ko 
so se začeli problemi. Nisem prepričan, da se je to zgodilo zaradi same 
ladjedelnice. Bolj verjetno je, daje šlo za željo po obvladovanju prevelikega 
števila projektov in je zmanjkalo podpore za osnovni projekt marine.
- So projekti, ki jih vodite zelo različni med seboj ali so med njimi povezave?
- Prav zdaj se pripravljamo na realizacijo ideje, ki bo zelo komplementarna s 
tem, kar je tukaj v Izoli. Gre za projekt v San Giorgio di Nogara, kjer so že zdaj 
nekateri objekti, ki lahko služijo za vzdrževanje plovil. Upamo, da bomo v letu 
dni tam uredili prostor za hranjenje plovil in zaradi bližine bi lahko posamezne 
dejavnosti opravljali tukaj ali pa tam, pač glede na to, kje so za to boljši pogoji.
- Ali se dogovarjate tudi z marino v Miljah?
- Ne, čeprav smo o tem nekaj brali v časopisju moram povedati, da takšnih 
povezav ni. Je pa za tamkajšnjo marino zainteresiran Altanov prijatelj, 
Benetton, ki je bil svoje čase zainteresiran tudi za izolsko marino. To je bilo 
takrat, ko smo zaradi finančnih težav menili, da bi bilo koristno dobiti tudi 
tretjega družabmnika, tako da bi imelo slovensko podjetje 33%, Altan 33% in 
Beneton 33% delež. Kasneje do tega ni prišlo, zdaj pa tudi ni več nobenih 
povezav.
- Najprej se je zapletlo takrat, ko je bil vaš delež v izolski marini izračunan 
tako, da ste postali komaj kaj pomemben vlagatelj, čeprav ste že takrat 
vložili blizu 10 milijard lir.
- Bilo je obdobje preden sem postal direktor podjetja Marina, ko se je skušala 
uveljaviti takšna interpretacija sporazuma po kateri je slovenski partner 
enostransko povečal svoj delež kapitala, brez vseh aktivnosti, ki so ob tem 
potrebne (skupščina itd.). Iz meni neznanih razlogov je sodišče v Kopru 
registriralo to spremembo v deležih (89:11 v korist slovenskega partnerja) in 
zdaj so to napako priznali ter razmerje vrnili na začetnih 50:50.
- Do kakšne stopnje ste prišli v teh sodnih postopkih za vrnitev na prejšnje 
stanje?
- Recimo, da seje vse razrešilo tukaj v Kopru. Bile pa so še nekatere tožbe, ki 
pa smo jih zdaj, ob podpisu te pogodbe, umaknili, tako da na sodišču nimajo 
več nobene naše tožbe proti komurkoli.
- Pravite da gre za pogodbo? Kakšna je pravzaprav ta pogodba?
- Moram povedati, da se mi zdi nekoliko nekorektno pisanje novinarjev o 
nekakšni prodaji. Tukaj ni nobenega govora o nekakšni prodaji. Altan 
Prefabbricati je prišelsem kot partner slovenskega investitorja leta 1991, zdaj 
pa je moral poseči zato, da reši pred finančnim krahom nek projekt, kije zašel 
v dolgove, ki so bili že zelo nevarni. Glede na to, da slovenski partner ni mogel 
razrešiti nastalega položaja je predlagal italijanskemu partnerju, to je Altan, naj 
skuša on razrešiti položaj. Tukaj ni bilo nič prodanega in nič kupljenega. S tem 
našim posegom smo mi predvsem prevzeli vse dolgove, ki jih slovenski 
partner ni zmogel poravnati. Kaj se je torej zgodilo? Dejansko skoraj nič, 
predvsem pa za zaposlene in uporabnike marine. Zaposleni so še vedno tukaj, 
uporabnike prav malo zanima kdo je večinski lastnik podjetja, ki upravlja 
marino, druge zanima to še manj. Zato ne vem, zakaj se okrog tega dviga toliko 
prahu. Tukaj ni nobene delitve na slovenski in italijanski del, odnosi z občino 
in dogovori o dokončanju marine se nadaljujejo po isti poti, Ingal je prej in bo 
tudi odslej zbiral vso potrebno dokumentacijo, Porting še vedno nadzoruje 
slovenska družba (Universe Service Koper) investiran denar Altana je kapital v

slovenski družbi. Universe Service bo zagotovo imel kot osnovni kapital tistih 
12 milijard lir, ki jih je doslej v marino vložil Altan in ta denar bo ostal tukaj. 
Jutri to podjetje lahko postane delniška družba in konča tudi na ljubljanski 
borzi. Še več. Aktivnosti, kijih nameravamo voditi še naprej so iste, kot so bile 
doslej. Naš cilj je nadaljevanje programov, ki so že bili sprejeti.
- Kako bo s privezi, ki so zdaj v lasti nekaterih drugih družb?
- Tudi v tem primeru bi se vrnil na prej omenjene kritike o prodaji. Vprašam 
vas: kje je tukaj Altanova lastnina? Ni je. Privezi so v resnični lasti Istrabenza 
(170 privezov), Skat-a (130 privezov), Marinvesta, Portinga in JK Burja, ki 
ima nekaj svojih privezov. Kje je tukaj Altanova lastnina? Vse kar imamo je 
to, da imamo nadzor nad slovensko družbo, dejanski lastniki pa so drugi.
- Seveda je res, da je Porting zdaj v vaši lasti
- Tudi Agneli je nekoč imel finančne težave in je prodal pol Fiata Gadafiju. 
Toda zaradi tega ni spremenil niti enega kolesa na avtomobili. To je finančna 
operacija, zato tudi upamo, da bodo v prihodnje v to družbo vstopali tudi drugi 
zainteresirani domači vlagatelji.
- Kaj če bi se za kaj takega odločila občina?
- Bili bi veseli, čeprav menim, da javne službe ne bi smele delovati na 
področju, kjer gre za izrazito zasebno lastnino in tukaj imamo opravka z 
zasebno lastnino.
- Kaj bo z obveznostmi, ki jih je prevzel Marinvest v preteklosti, tudi s tistimi 
o grednji komunalnih privezov?
- Mi smo dolžni nadaljevati in izpolnjevati dogovoijene obveze. Gre v prvi 
vrsti za izgradnjo valobrana 3, pomola A in komunalnih pomolov. 
Predvidevamo, da bi ta dela lahko zaključili do leta 2001.
- Kakšne bodo prioritete del?
- Tukaj je vse povezano. Za dograditev pomolov je treba zavarovati zaliv pred 
učinki vetra in valov, zato je treba zgraditi valobran 3. Da bi zgradili tega 
potrebujemo veliko materiala, ki ga lahko dobimo le z iskopavanji na znanem 
trikotniku. Zato so tista dela v prednosti, čeprav brez gradnje hotelov, sicer ne 
bomo mogli realizirati valobrana, brez tega ni pomola B, ni komunalnih 
pomolov itd. Potem nas čaka še dokončanje Amfore, ki je narejena kot klasični 
objekt za prodajo. Poleg nekaterih že predvidenih dejavnosti je tam tudi nekaj 
apartmanov (34), ki bi jih morali ponuditi najemnikom privezov v marini, 
podobno kot je to v Miljah. Seveda pa je naša prva naloga reševanje dolgov v 
sodelovanju z banko, Stavbenikom, Hidrom, IMP, Kraškim zidarjem itd.
- Zagotovo ste izračunali, kdaj se bo ta naložba pokrila.
- Investicija te vrste potrebuje obdobje daljše od 20 let. Če k temu dodamo še 
stroške za dodatne investicije je potrebnih 30 let. Šele potem bo investicija 
nekaj tudi vračala.

HOTEL DELFIN IZOLA 
VABI NA

v petek 12.11. in soboto 13.11.1999

Zavrteli se boste ob zvokih ansambla ■oMnMrJdiaiClU 
Oktavia Brajka in preživeli lepe večere v 
družbi prijetnih ljudi, ob dobri hrani.

Obenem vas obveščamo, da je bazen odprt vsak dan do 20. ure, 
razen 1.11 in 21.11, ko bazen obratuje od 14. do 20. ure.
V novembru bo četrtkove večere popestril kvartet 7 PLUS. 
Ansambel Oktavia Brajka bo nastopal do 15.11.99, za njim pa 
bo spet igral ansambel FREE WAY. 0 ^

IZKORISTITE IZREDNO % [0
PRILOŽNOST! m. Jjp

PRIČAKUJEMO VAS!

ŠUNKA S HRENOM
•MEŠANO MESO 

(ombolo na žaru, 
pečenica v vinu, 
prekajena vratovina)

• PRAŽEN KROMPIR
• KISLO ZELJE
•RADIČ Z JAJCEM
•JABOLČNI ZAVITEK
cena: 1.400 SIT
Mlado domače vino:

' 500 SIT/1



- Občina pripravlja koncesijski akt Za kakšno obdobje ga boste pripravljeni 
podpisati
- Treba je povedati, da ta marina ni bila narejena za kratko obdobje. Narejena je 
bila za vedno in je čas ne bo tako hitro obrabil. Zato občini predlagamo, naj bo 
koncesija oddana za 50 let. Če bi bila marina narejena na hitro in z montažnimi 
materiali ne bi občini po 50 letih ostalo nič. Ta marina pa je narejena tako, da ji 
bo po 50 letih ostalo vse. Poleg tega je treba vedeti, da ta koncesija ne bo ravno 
zastonj. Tukaj bodo tudi stroški za ekologijo in še kaj.
- Prejšnjemu večinskemu lastniku gredo očitki, da je le jemal, občini pa bolj 
malo vračai
- Ne bi se strinjal s tem, saj je treba vedeti, daje bilo narejenaga veliko tistega, 
kar služi celemu mestu, od vodovoda do kanalizacije itd. Nič ni bilo 
podarjenega, še posebej pa to velja zdaj, ko bomo z našo intervencijo lahko 
osvobodili hipoteke zemljišča, ki so v lasti občine. Tudi strah, da bo družba, ki 
dovolj dolgo upravlja nek teritorij uveljavljala lastništvo nad njim, je v našem 
primeru odveč. Nam je jasno, daje bil ta zakon narejen v Sloveniji zato, da so 
ljudje lahko gradili hiše, nikakor pa za nepremičninske špekulacije.
- Koliko denarja boste potrebovali za vse to?
- Tudi mi nismo vreča brez dna in tudi mi moramo narediti finančni načrt v 
katerem zaenkrat izključujemo objekt Amfore. Ta znaša kakšnih 18 milijonov 
nemških mark dolgov, dolg Amfore pa ni vštet, saj menimo, daje ta dolg pokrit 
tudi z že zgrajenim objektom, zato to ni pravi dolg.
- Ali je bila gradnja izolske marine dražja od gradenj kje na zahodu?
- Stroški so bolj ali manj enaki.
- Kaj se bo spremenilo za lastnike plovil v marini?
- Nič. To ne sme vplivati na usluge, kijih daje marina, konec koncev so tudi isti 
ljudje, ki jih vsi že poznajo. Marina bo poslovala naprej, kot da se ni nič 
posebnega zgodilo.
(DM)

O PRODAJI IN KRIVCIH
Izolski krščanski demokrati so v ponedeljek, 25. oktobra pripravili 
tiskovno konferenco na kateri so predstavili svoje poglede na 
spremembo lastniških razmerij v marini, pri tem pa poudarili, da gre za 
izgubljanje večjega dela morske obale, ki prehaja v roke tujih 
lastnikov. Med ukrepi, ki jih priporočajo občini Izola pa je stečaj 
Marinvesta ob predložitvi vseh terjatev občine do podjetja ter sprejetje 
odloka o koncesiji in ustanovitev delniške družbe za upravljanje 
Marine, kjer bodo imeli Izolani (občina) svoje deleže.
Takšna stališča izolskih Krščanskih demokratov so že dolgo znana in 
jih ponavljajo še iz časov, ko so imeli večjo vlogo v nadzornem 
odboru občine Izola in tako tudi boljši vpogled v poslovanje 
Marinvesta. Seveda pa je tudi njim bolj ali manj jasno, daje za kakšne 
revolucionarne ukrepe že prepozno, saj gre za poslovne poteze, ki so 
že bile opravljene. Kljub temu so napovedali zahtevo po sklicu izredne 
seje občinskega sveta, kar so na začetku redne 11. seje tudi predlagali, 
kaj naj bi ta razrešila pa je seveda veliko vprašanje.

KAKŠNO IME IMA OBČINA?
Obravnava predloga statutarnih sprememb je postregla s posebnim 
zapletom. Tik pred glasovanjem, potem ko je komisija za statutarno 
pravne zadeve oblikovala mnenja o posameznih amandmajih in so 
jih svetniki v glavnem sprejeli, sta svetnika SKD in SDS, Marlon 
Kovačič in Bojan Zadel, še zadnjič skušala doseči, da bi občinski 
svet spremenil mnenje o imenu občine.
Na predlog svetliškega kluba narodnosti in po pozitivnem mnenju 
omenjene komisije so svetniki sprejeli predlog po katerem se občina 
imenuje: Občina Izola - Comune di Isola. To sicer ni nič novega, saj 
je občina tudi doslej imela takšno ime, razlika je pravzaprav v tem, 
da je zdaj dvojezično ime v obeh jezikih, slovenskem in 
italijanskem.
Predstavniki narodnosti so z olajšanjem pozdravili sprejetje 
omenjenega člena, saj so menili, da bi morala občina že doslej imeti 
dvojezično ime. Nasprotniki pa so prepričani, da se na ta način 
izvaja nasilje nad tistimi deloi občine, ki niso dvojezični, povrhu 
vsega pa naj bi bilo novo ime nepraktično, saj bi se morala napisna 
tabla v KS Korte glasiti: Občina Izola - Comune di Isola, Krajevna 
skupnost Korte.
Da bi bil zaplet še večji pa je poskrbela zakonodaja sama, saj zakon 
o lokalnih skupnostih pravi, da ime občine določi zakon. Odločanje 
občinskega sveta je bilo tako morda celo brez pravega pomena, 
vsekakor pa se zdi, da bi se morali eni in drugi na sprejemanje tako 
pomembnih odločitev bolje pripraviti.

CENTER ZA SOCIALNO DELO IZOLA v sodelovanju z 
DRUŠTVOM ZA PREVENTIVNO DELO iz Ljubljane

ustanavlja

SKUPINO
Z A STARŠE MLADOSTNIKOV

ki želijo več vedeti o:

■ družini in vlogah v njej,
- komunikaciji,
- težavah starševstva, partnerstva in mladostnika,
- prostem času,...

Prvo srečanje bo 10.11.1999 ob 18. uri v prostorih 
Rdečega križa Izola, ul. ob Starem zidovju 17.

Veselimo se srečanja z vami
Mirjana Palčič Bubnič, CSD Izola, tel. 645 - 311 
Vanja Lukežič Milavec, OŠ Vojke Šmuc, tel. 21 - 610

/k

ŠIFRA
Ivan Konstantinovič s.p.

Promet z nepremičninami
Stanovanja - hiše - parcele - poslovni objekti

Sončno nabrežje 14, 6310 Izola, tel.: 066/ 601 - 110

NA OBALI PRODAJAMO PO UGODNIH CENAH
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no v tem 
odsotnost 
Gregorič,

NOGOMET 
2.SNL
AVTOPLUS: ZAGORJE 0:1 (0:0)
Avtoplus Korte: Bojanič 6,5, Sotlar 7, Tul 6,. 
6), Furlanič 5, Božič 6, Simič 6, Kariž 6l 
Luznar 6,5 (Karič - ), Mamilovič 6,5, Baruci 
6)
Kortežani so odigrali morda najbolj š 
prvenstvu, igrali so dokaj kombinatoi 
nekaterih igralcev prve postave ( P 
Breznikar, Bogdanovič, Sleme) se i 
Luznar, Tul in Baruca pa so zamudili 
za zadetek. Ko so jim počasi pojenjale 
minuti prejeli zadetek, ki jih je še bo 
lestvice.
Kortežani so sicer precej obupani spr 
lestvici, vendar so se odločili, da bodo 
do konca. Priložnost za maščevanje bo 
bodo igrali proti enakovrednemu te 
Gorici.

3. SNI
Telmont:MNK Izola 1:1 (0:01
Strelec za Izolo: Kremenovič (60)
MNK Izola: Džaiič 7, Cerič 7, Gavrič 
Jankovič 7,5, Cavar 7,5, Maletič 
Kremenovič 7,5, Zajič 7,5, Mujlič 7, i

Mladi igralci Izole so odigrali zelo d 
igrišču v Gažonu, kjer je igro onemogc 
pomešan z dežjem. Igralci, ki so v gl: 
mladinci so igrali borbeno in nadig 
Šmarij, z malo sreče pa bi si lahko priborili tudi drugi 
zmago v tem prvenstvu.
Povedli so domači, po zadetku Rakarja, izenačil pa je 
pet minut kasneje Kremenovič in tako—Izulani 
nadaljujejo pozitivno serijo odkar je moštvo prevzel 
trener Milič, ki pri tem dobro sodeluje s trenerjem 
mladincev Valdevitom.

KAPUČINO

ODBOJKARICE VIMPRO IZOLA

Center za kulturo šport in prireditve Izola 
vabi na

19. MARTINOV TEK 
v nedeljo, 7. novembra ob 11.00

Proga bo, kot vedno doslej na odseku 
Korte-Šared-Korte.

Štart bo pred kultunlm domom Korte, kjer bo tudi 
čili maratona podelitev priznan] pa na kmetiji 

Medljan ob 13.45.
Prijavnina: 1000 tolarjev 

V šašu med 1045 in 12.30 bo cesta 
zaprta za ves promet

|______________________________________

ZADNJA VEST
ROKOMET- PORAZ IZ0LANK
Baie Daewoo Izola : Gramc Kočevje 20:30 (9:131

ODBOJKA-3 LIGA ženske 
VIMPRO IZOLA : BRESTANICA 3:0 
(12,19,161
Mlade Izolanke so vknjižile prvo zmago, morda še 
nekoliko težje kot kaže rezultat, saj se še vedno 
privajajo na nov sistem igre. Toda napredek v igri je 
očiten in njihov cilj ostaja uvrstitev med prvih pet 
ekip v prvenstvu.
Foto - Stojijo: trener Jančič, Mateja Merkandelj, 
Nataša Žigante, Sara Raspor, Sandra Žilič, 
Elide Hrvatin, Nina Grižanič, Jovana Glintič. 
Čepijo: Mateja Juriševič, Urška Stepanek, 
Helena Jerman, Daša Gluvajič, Bojana 
Dujmovič, Valentina Knap 
V soboto bodo Izolanke gostovale pri Črnomlju, ki je 
glavni kandidat za osvojitev naslova prvaka 
tretjeligaškega prvenstva.

ODBOJKA-3 LIGA moški 
JARM KROPA: HOTELI S1ALIV 1:3 
(-20,-13,18,-19)
Izolani so boljše moštvo in so to tudi dokazali, čeprav 
so se morali za končni uspeh kar dobro potruditi. V 
soboto bodo igrali doma proti neposrednemu tekmecu 
za napredovanje, drugi ekipi Salonita.

ROKOMET
Člani
MRK Izola Hoteli Morje 
Portorož : RK Gorenje 
Velenje 19:20(9:101
Izola - Športna dvorana v Izoli, gledalcev 
350, sodnika Rakovec in Hočevar 
MRK Izola Hoteli Morje Portorož : 
Klobas /, Vidic 3.5, Šmigič 4.0, Sovdat
4.0, Muha 3.5, Matjaševič 4.0, Cah 3.0, 
Vučinič 4.0, Popovič 3.5, Čebular 4.0, 
Šviligoj /, Dežjot 3.5, Ropotar 3.5, 
Lončar /
RK Gorenje Velenje: Tamše 3.5, Astafei
3.0, Gajšek /, Kavaš 3.0, Fricelj /, Plaskan 
3.5, Oštir Marko 4.0, Oštir Beno 4.0, 
Sovič 3.5, Štefanič /, Lainšček /, Rozman
4.0, Doubonossov 3.5, Gavriloski 3.0 
Strelci:
MRK Izola Hoteli Morje Portorož : Vidic 
2, Šmigič 4, Sovdat 3(1), Matjaševič 4, 
Popovič 5(2), Čebular 1 
RK Gorenje Velenje: Tamše 4(1), Astafei 
1, Kavaš 1, Plaskan 1(1), Oštir Marko 4, 
Sovič 2, Rozman 7(5)
7-: Izola 4(3), Velenje 8(7),
Izklj. : Izola 14 min, Velenje 14 min 
Diskv.: /

Izolska članska ekipa, ki jo je zadnjič 
vodil trener Fredi Radojkovič, je v zadnji 
sekundi tekme proti Velenjčanom 
izgubila točko in tako ponovno ostala še 
brez točke v letošnjem prvenstvu. Odnos 
do igre je bil v sobotni tekmi veliko 
boljšikot na predhodnih in plod tega je 
tudi skoraj presenečenje proti Gorenju. 
Na žalost pa so še neizkušeni in so že 
dobljeno točko z nespametno igro 

podarili srečnim gostom, ki so samo izkoristili 
ponujeno. V zadnji minuti so imeli gostje žogo in 
neodločen izid. Na igrišču pa le tri igralce proti petim 
Izolanom. V zadnji sekundi, ko je Tamše dosegel 
odločilni zadetek, pa je bil položaj obraten. Pet gostov 
je z lahkoto izigralo tri Izolane v obrambi. Ta teden 
čaka naše fante še povratna pokalna tekma s Slovanom, 
kjer imajo minimalne možnosti, saj so Ljubljančani 
zmagali že v Izoli z rezultatom 29:27. V soboto pa 
potujejo Izolani v Radeče. V ponedeljek se na treningih še ni 
pojavil novi trener Peter Karpov zaradi družinskih težav. Ali 
bo dejansko prevzel izolsko ekipo pa bo znano tekom tega 
tedna. V sredo naj bi jih vodil Claudio Radojkovič.

POKALNA TEKMA
MRK Izola Hoteli Morje Portorož : 
Slovan 27:29(13:13)
MR Izola oteli Morje Portorož: Vučinič, Matjaševič 1, 
Čebular 3, Muha 4, Sovdat 3, Vukovič 4(1), Šmigič 4, 
Popovič 1(1), Cah 1, Šviligoj, Vidic 3, Klobas 
Slovan: Imperi, Ivančič, ahtigal, Martinc 2, Šantl 6, 
Papež 7, Oblak 1, Mohorčič 7, Erceg,Kastelic 5(1), 
Kogelnik 1, Rebolj, Ban, Pečovnik 
Izkl.: Izola 6 min, Slovan 6 min 
7-m: Izola 3(2), Slovan 1(1)
Povratno tekmo so Izolani odigrali včeraj zvečer v 
Ljubljani.

POGLED S 
STRANI

Piše:
ŽARE

za Kapučino Sport

Izolani še vedno brez prvenstvenih točk in 
trenutno še brez trenerja članske ekipe. Pokalno 
tekmo proti Slovanu so Izolani odigrali, »ker so 
morali«, v soboto proti Gorenju pa so po lastni

»neumnosti« izgubili točke. Tokrat je bila res 
prisotna želja po prekinitvi črne serije, vendra se 
ni izšlo. Tudi tradicija ni vzdržala, Velenjčanom 
seje v Izoli vedno slabo pisalo. Bo pa vse skupaj 
tudi trenutna slika stanja v članski ekipi. Fredi se 
je želel posloviti z zmago (vsi so pričakovali 
novega trenerja), toda nezbranost, predvsem pa 
neodgovornost igralcev in od prvih točk ni bilo 
nič. Kako je vse skupaj zgledalo po tekmi si tudi 
lahko predstavljate. Vroče krvi med navijači ni 
manjkalo, sicer pa jih je tudi vsako tekmo manj. 
Škoda. Problemov pa še ni konec, novega 
trenerja še ni na spregled (torek) in igralci se 
rekreirajo. Kdo je včeraj vodil tekmo proti 
Slovanu? Prvenstvo bo res dolgo, problemov pa 
se ne bo dalo rešiti čez noč. Na ženski strani, kot 
da so se tudi one nalezle »moških muk«. Že 
dolgo niso odigrale tako slabega začetka

prvenstva. Kaj dosti opravičil nimajo, nekaj 
zdravstvenih težav, toda še največ pri vsem 
imata glava in srce. Primerjave seveda ne 
vzdržijo, mladost (koliko časa še) bi morala biti 
prednost, tako pa samo »izgovor«. Včerajšnja 
tekma proti Kočevju (zopet lahko ugibam) bi 
morala »pognati« Daevvoojevke naprej, razlika 
s sredino se veča in želje bodo ostale samo 
želje. Ta prava izolska mladost pa le navdušuje, 
zopet visoko v svojih kategorijah. Nekaj 
»veselja« za novo vodstvo ŽRK, jutri namreč 
pričenja z delom.

POD
BELVEDERJEM
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Mladinci
Tržič: MRK Izola 32:16(13:7)
MRK Izola: Višokvič 2, Pucer, Šukljan 1, Stepačič, 
Hodžič, Gregorič, Bubnič 2, Vukovič 2, Cetin 3, 
Božič 6, Žeger, Hodžič, Kleva, Vončina,
Prepričljiv poraz izolskih mladincev, ki še vsi 
nastopajo tudi za kadetsko ekipo. Domačini so bili 
tudi fizično močnejši in Izdani niso imeli nobenih 
možnosti za uspeh.

Kadeti
MRK Izola :Nova gorica 25:7(13:4)
MRK Izola: Phar, Kleva, Gomezelj, Cetin 5(1), Božič 
4, Viškovič 2, Pucer 2, Stepančič 1, Žeger 3, Bubnič 1, 
Hodžič 2, Šukljan 1, Vukovič 4, Vončina 
Laka zmaga izolanov proti slabi ekipi iz Severne 
primorske. Priložnost so dobili vsi igralci in skoraj 
vsi so jo tudi izkoristili, da so se vpisali med strelce. 
Izdani so odigrali zelo dobro predvsem v obrambi, ko 
v prvih minutah niso dovovlili gostom da dosežejo 
zadetek.

Starejši dečki
Jadran: MRK Izola 16:26(10:10)
MRK Izola:Zrinski 5, Štampfer, Vajukič 3, Čosič, 
Puhar, Lukeč 4, Gomezelj 4, Kleva 3, Furlan 7, Stanič, 
Iliševič, Destradi R., Destradi A., Hrvatin 
Prepričljiva zmaga starejših dečkov Izole v Modri 
dvorani v Hrpeljah. Varovanci trenerja Petra Mičoviča 
so šele v drugem delu strli odpor domačih. V prvem 
deluje bil izzid vseskozi izenačen.

Mladi dečki A 
Hrpelje:MRK Izola 9:16 (1:7)
MRK Izola: Jurman 3, Gomezelj 5, Srabotič M. 3, 
Srabotič U. 5, Kleva, Dedič, Redžič, Bomšek, Ivančič, 
Čuk, Kuburič
Kljub temu, da so bili domači fizično močnejši so 
Izolani pokazali, da so kvalitetnejše moštvo. Odigrali 
so v prvem delu predvsem odlično obrambo. Pa tudi v 
napadu so bili naši fantiči veliko boljši. Pohvale si 
zaslužijo predvseh oba Srabotiča, Matej in Uroš, 
Gomezelj, Jurman in vratar Čuk.

Starejše deklice
Bajc Daewoo Izola : Hrpelje 35:6(23:2)
Bajc Daewoo Izola: Dujc, Sušelj 2, Adamič 11(1), 
Petrinja 8(1), Ristič, Čič 4, Čubrilo, Makovec, 
Mitruševska 6, Hmjič 3, Skrlič 1 
Visoka zmaga izoskih starejših deklic po prepričljvi 
igri proti slabi ekipi iz Hrpelj.

Mlajše deklice A
Bajc Daewoo Izola : Hrpelje 13:9 (8:4)
Bajc Daewoo Izola: Frank, Rota 1, Poljšak 9, 
Viškovič, Hadžič, Mihalič, Antonič, Barič, 
Karajkovič, Pavčnik, Hanc, Poropat, Ahmič, Kaltak 3 
Lepa zmaga izolskih mlajših deklic proti ekipi iz 
hrpeljske osnovne šole. Izredno razpoložena jebila 
Luana Poljšak, kije sama dosegla toliko zadetkov kot 
vse gostje skupaj. Do znage pa ji je pomagala še Ines 
Kaltak s tremi zadetki.

Namizni tenis
Od četrtka 21. do nedelje 24. novembra je Kristina 
RahOtin nastopila na mednarodnem prvenstvu Avstrije 
kot članica slovenske članske reprezentance. V 
konkurenci članic je v predtekmovanju izgubila vse tri 
dvoboje in končala na zadnjem mestu mestu, v 
konkurenci članic do 21. leta pa je že v L krogu 
izgubila proti Hrvatici Bakuli, ki je bila na letošnjem 
Evropskem prvenstvu najboljša igralka s 4. medaljami.

2. SNTL-članice
V soboto so se zaradi nastopa najboljših članic na 
prvenstvu Avstrije igrale le tekme v 2. ligi. Igralke 2. 
ekipe Arrigonija so igrale v gosteh in doživele dva 
poraza. Zjutraj so izgubile proti 2. ekipi Šampionke s 
3:6, popoldne pa proti 2. ekipi Rakeka z 0:6.

V nedeljo je bil v Velenju drugi turnir RS za pionirje in 
pionirke. Pri pionirjih je od Izolanov ugodno 
presenetil Tjaš rigante, ki se je uvrstil med osem 
najboljših in je v četrtfinalu izgubil s kasnejšim 
zmagovalcem turnirja. Nastopil je tudi Blaž Lipovec 
in osvojil drugo mesto v predtekmovalni skupini. 
Pionirke so odigrale po pričakovanjih, naj višje pa seje 
uvrstila Sonja Škorjanc, ki je za med 4 izgubila z 
reprezentantko Lužnarjevo, med 16 se je uvrstila 
Marika Jauševac, drugo mesto v predtekmovalni 
skupini pa je osvojila Petra Kukovec.

ŠPORTNI RIBOLOV
Izolski športni ribiči imajo za seboj izredno uspešno 
tekmovalno sezono. Najodmevnejši rezultat so dosegli 
na državnem prvenstvu v lovu s skalnate obale, kjer so 
osvojili oba naslova (članski in mladinski). Na 
tekmovanju v Kopru (16. oktobra) je sodelovalo 20 
kadetov in 15 mladincev iz petih slovenskih klubov, 
člani Menole pa so se uvrstili takole.
Kadeti: 1. Gregor Juriševič, 2. Matej Kršul, 4. Ivan 
Zeko,10. Matija Baloh, 17. Damir Jusufspahič.
Mladinci: 1. Damir Komadina, 3. Asmir Durnič, 4. 
Davor Ivkovič, 5. Vida Pucihar
Tekmovalci Menole so zelo uspešno nastopali tudi na 
drugih tekmovanjih doma in v tujini.

BALINANJE
Na tradicionalnem 19. tednu starejših občanov so 
organizirali tudi balinarski turnir na katerem so 
nastopile moške in ženske ekipe iz Domžal, 
Gabrovice, II. Bistrice, Kopra, Pirana. Pivke in Izole 
(ženske) ter II. Bistrice, Kopra, Pirana, Postojne, 
Šežane, Jagodja in Izole (moški).
Pri ženskah je zmagala Gabrovica pred Izolo, 
Domžakami in II. Bistrico, pri moških pa Postojna pred 
Sežano, II. Bistrico in Izolo.
JADRANJE
ŽBOGAR SPET PRVAK
V Izoli je bilo v soboto in nedeljo državno prvenstvo 
jadralcev v razredu 470 in Laser. Med dvosedi sta po 
pričakovanju slavila olimpijca čopi in Margon (YC 
Portorož), zelo dobra tretja pa sta bila brata Dekleva 
(Burja).
V razredu Laser sta bila sicer najboljša hrvaška 
reprezentanta Mišura in Arapov, Vasilij Žbogar pa je 
bil tretji in je tako, kljub utrujenosti po povratku iz 
Sydneya, premočno osvojil naslov državnega prvaka. 
Jadralci Olimpica pa so nastopili na regati v 
Moščeniški Dragi. V konkurenci 60 optimistov je bil 
Aljaž Jadek tretji, Taja Abram 23-ta, Božič Gregor 31 -ti 
in Vasič Jernej 33-ti.
Pri Evropah je bila Anja DorOŠenkO 5-ta, Al Markočič 
in Aleš Krulc pa 9-ti in 10-ti.

V Puli (9.10) je na tekmovanju za pokal Delfin zmagala 
dvojica Savo Bembič - Boris Poropat, Kristina Mattias 
in Vesna Pucihar sta bili četrti.
V Piranu (lO.lO) na odprtem prvenstvu Pirana so Izolani 
premagali 12 ekip, zmagala pa sta Peter Valenčič in 
Marko Vuk, posamično pa Peter Valenčič.
V Puli (17.10) je za pokal Uljanik zmagala dvojica 
Zvone Grgurevič in Boris Poropat.
Na pokalni tekmi K Mariboru (17.10) so se pomerili v 
sladkovodnem ribolovu, vseeno pa je zmagal Franc 
Juriševič, Savo Bembič pa je bil peti.
Na arbunadi na Malem Lošinju (23.10) je nastopilo 38 
ekip, zmagala pa je dvojica Sandro Valenti - Marko 
Vuk, 3. mesto sta osvojila Savo Bembič - Franc 
Juriševič, 10. mesto Kristina in Joško Mattias, 17. 
mesto pa Boris Poropat in Valentin Valenčič.

NOVO IME ROKOMETAŠEV
Na sestanku UO kluba so sprejeli korekcijo imena moške rokometne ekipe, ki se odslej imenuje
MRK Izola "Hoteli Morje Portorož", skrajšano p se uporablja IZOLA "Hoteli Morje"

obutev za ROKOMET, NOGOMET, ODBOJKO in MALI NOGOMET
člani športnih društev imajo 10% popust !

SAMO ZA ŽENSKE
Tudi to jesen ste vsak ČETRTEK Ob 20.00 uri vabljene na URICO RAZGIBALNE 

TELOVADBE OB GLASBI v plesno dvorano Kulturnega doma V Izoli
Pridite in se razgibajte v prijetni družbi.

Začelo se je 7. oktobra!

IZOL£T3gSjjgfl*51/tel. 648-042
• S .-"w*•c

pasli»® 
smMIII

URNIK
' i v - \ p°ned- - Petek od 9-30 -13-00 in 16.30 - 22-00

■J n T / i sobota od 9.30 -13.00 in 16.30 - 21.00, V/ j j ÉÈ0 NOVO -
" ' ' ' j skupinski družinski popusti 

izredno ugodne karte za mlade 
- brez letne vpisnine

Obiščite nas 
na LJUBLJANSKI 51 v Izoli

■
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GRADBIŠČE A LA GRANDE

Gradbišče na Manziolijevem trgu in v sosednjih ulicah je vse bolj 
podobno resnemu gradbišču, kot so ga vajeni naši gradbinci, saj so na 
območje del že pripeljali celo množico kontejnerjev, kot da bi šlo za 
gradnjo stanovanjskega naselja ali česa podobnega.
Zagotovo je res, da gradbinci potrebujejo osnovne pogoje za delo, toda 
razkošje, ki si ga privoščijo je vendarle pretirano, še posebej če ga 
primerjamo s podobnimi gradbišči v Benetkah, kjer takšne gradnje še 
kako poznajo. Seveda je takšno ravnanje gradbincev razumljivo, saj 
jim za najem javne površine ni treba plačati niti tolarja in si pač 
privoščijo toliko, kolikor se jim zdi potrebno.

Vendarle pa je treba 
povedati, da so se 
tokrat lotili dela resno 
in zavzeto, da so že 
začeli z dviganjem 
kamnitih plošč na delu 
Manziolijevega trga in 
v Smrekarjevi ulici in 
da so večji del 
vodovoda že preklopili 
na začasno napeljavo. 

Ob tem je mogoče opaziti dobro sodelovanje z delavci Medobčinskega 
zavoda za varstvo naravne in kulturne dediščine, ki opravljajo 
raziskovalna dela na tistem delu trga, kjer so z izkopavanji prišli do 
tlaka oziroma ceste, ki verjetno sega v leta gradnje Manziolijeve palače 
(14 stoletje). Opravili so 
tudi nekaj globjih 
izkopavanj ob
Manziolijevi palači a so 
po 4 metrih prišli do 
morja, zato bodo preiskali 
le še pas med palačo in 
cerkvijo, da bi odkrili 
kakšne morebitne
povezave med objektoma.

DRUŠTVO UPOKOJENCEV IZOLA 
Plenčičeva 3, 6310 Izola 

Tel.: 066 649 ■ 737
Vabimo upokojence, da se odzovejo posebni ponudbi zdravilišča

Dolenjske toplice za 7 - dnevno rekreacijo v obdobju od 4. do 11. 
novembra. V istem obdobju bo organiziran tudi prevoz in bivanje 

v Šmarjeških toplicah. Plačilo na tri obroke.
Prijave in informacije sprejemamo v pisarni društva na Plenčičevi 3 ali na

tel.: 649 -737 oz. 648 -566.

Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tei 066/ 600-010, fax. 066/ 600-015 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej
Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar, T. Ferluga, M. Motoh , Marjan Motoh (karikaturist)
Tehnični urednik: Davorin Marc
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 120 SIT.
Zalotnik / elektronski prelom : GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; teL066/ 600-010
e-mail: MANDRAC@S-NET.NET
ŽR: 51430 - 603 - 32431 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola

Na naslovnici smo že pisali o uspelem nastopu gledališke skupine 
Obalnih delavnic pod posebnimi pogoji - enota Izola, na letošnjem 
Festivalu. Nastopili so s predstavo Mala zgodba o veliki ljubezni, kije 
nastala iz njihove modne revije, ki sojo pripravili ob zadnji novoletni 
predstavi, nastopili pa so vsi, delavci in vodje delavnice.
Ob koncu so nas zaprosili naj objavimo naslednjo zahvalo: Igralci in 
ekipa predstave »Mala zgodba o veliki ljubezni« s katero smo nastopili 
na letošnjem Festinvalu se zahvaljujemo za izdelavo kostumov 
Viviani in Dajani iz Modnega šiviljstva ter Nini Gregorič. Aplavz na 
koncu predstave je bil namenjen tudi in predvsem Vam.

DO UNIVERZE S PAMETJO
Občinski svetniki so na ponedeljkovi seji sprejeli poročilo o delu 
Znanstveno raziskovalnega središča v Kopru, ki je neke vrste 
predhodnik tretje Univerze o kateri na Obali govorimo, kot bi bila že 
dejstvo. Pa je v resnici do nje še zelo daleč, predvsem pa bo to 
primorska univerza s centroma v Novi Gorici in Kopru, povrhu vsega 
pa so tudi v ZRS že ugotovili, da ne gre kar naprej govoriti o univerzi 
ampak predvsem pripravljati visokošolske programe, ki jih je mogoče 
dobiti v kratkem. Med najbližjimi in za Izolo je tako visokošolski študij 
mediteranskega kmetijstva ter lingvistični študij za katerega občina 
tudi ponuja stavbo v Drevoredu 1. maja, kjer je bil prej italijanski 
vrtec, zdaj pa domujeta Sklad za amatersko kulturno dejavnost in 
ekonomska srednja šola Pietro Coppo.

TURISTI TUDI "DELAVCI"
(DM)V soboto smo v oljčnem nasadu na Ronku opazili dokaj nenavadno 
delovno akcijo. Najprej nas je na slemenu zmedel turistični avtobus s 
Kranjsko registracijo. Ko smo se pridružili skupini petdesetih Gorenjcev, ki 
so peli ob taktih harmonike Marina Sinkoviča, smo opazili, da se niso 
izgubili v Istrskih kolovozih, temveč da so pravkar končali enodnevni izlet 
na Primorskem, med katerim so tudi spoznavali in obirali oljke. Tako-le so 
nam pripovedovali o tem nenavadnem doživetju:
Organizatorji so nas 
pripeljali v desetletni 
oljčni nasad tukaj nad 
Izolo.
Poslušali smo
predstavitev oljkar- 
stva, se spoznali s 
črnimi in zelenimi 
oljkami in že smo 
imeli opasano baligo, 
ki smo jo previdno 
polnili z odtrganimi 
"samo s popolnoma 
črnimi" plodovi.
Ravno smo se ogreli 
za delo, ko je bilo 
oznanjeno, da smo z "žornado" končali in nas čaka dve vrsti nižje v nasadu

marenda. Bilo je vsega, od bruschett, 
bakalaja, sirovih plošč, pečenih 
malancanov, bučk, paprik, paradižnika 
in domačega kruha z oljkami, do hladnih 
solat in čudovitega refoška in malvazije. 
Še posebej pri tem delu ni bilo 
omahljivcev, vsi smo bili v prvi vrsti, 
praznili pladnje in kozarce. Ko smo se 
potešili je Marino "udaril tuš" in 
gostitelji so nam priznali kvalifikacijo 
"obiralca oljk slovenske istre", kar lahko 
dokažemo s prejeto diplomo. Pot nazaj 
proti avtobusu, spet polna pesmi in 
dobre volje, za kar sta poskrbela dober 
refošk in prijetna nova izkušnja - 
obiranje oljk."

foto:Maja Bee
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ZB IN UDELEŽENCEV NOB IZOLA
Upravni odbor združenja borcev in udeležencev narodnoosvobodilnega boja Izola vabi vse občane, 

da se v čim večjem številu udeležijo komemoracije ob Dnevu spomina na mrtve, ki bo v: 
KORTAH, dne 29. oktobra 1999 ob 11. uri pri spomeniku padlih pred Kulturnim domom in v

IZOLI, dne 29. oktobra 1999 ob 15. uri pri spomeniku padlih na Trgu padlih.

V SPOMIN MRTVIH 
ZA 1. NOVEMBER

Žar minulih delovnih lei v prsih nam bude spomine, 
nanje, ki so iz temnine v zarjo dvignili nov svet. 
Nanje, ki v naš čas zazreti so odšli iz te poti 
Mnogo naših borcev, ki delali so pošteno ni jih več. 
Ostal je le še spomin na njihovo dobro delo za soljudi 
Včasih srce vztrepeta, misel svetla, gre za njimi 
in kot v vetru cvetje rdeče v prsih ostanejo spomini

Malči Dolenc

VABILO NA REKREATIVNE POHODE
Društvo upokojencev JAGODJE - DOBRAVA 
obvešča svoje članstvo, da organizira rekreativne 
pohode pod geslom "Spoznajmo naše podeželje" 
začenši s 6. novembrom, vsako soboto z odhodom 
ob 9. uri iz zbornega mesta Market Jagodje. Pohodi 
se bodo nadaljevali celo zimo do konca meseca 
marca ob lepem vremenu. Dolžina pohodov bo 
odvisna od želje in fizične kondicije pohodnikov.

Pridružite se nam, ne bo vam žal.

VABILO NA MARTINOVANJE !
Društvo invalidov Izola vabi svoje člane na 
martinovanje, dne 10. novembra 1999 v gostinski 
šolski center Rivjera, ob 18.00 uri.
Na martinovanju se nam bodo pridružila D.I. 
Cerknica in D.I. Koper, igrali nam bodo Primorski 
Fantje.
Prijave sprejemamo v pisarni D.I. Izola, Kraška 1, 
vsako sredo od 15.00 do 17.00 ure, vsa pojasnila v 
D.I. Izola.

UPOKOJENCI NA MARTINOVO
Društvo upokojencev Izola vabi na dvodnevni izlet 
z martinovanjem na Ptuju.
Program izleta je naslednji: Odhod izpred bivše 
Lide v soboto, 13. 11. 1999 ob 7. uri zjutraj in 
vožnja s postanki do Ptuja, kjer bo kosilo. Ob 15. 
uri ogled Martinovanja na gradu Bori v bližini 
Ptuja, kjer bo degustacija vin, krst mošta, 
martinova večerja z živo glasbo. Zvečer odhod na 
počitek v motel Podlehnik.
V nedeljo si bomo ogledali muzej v Ptuju in stari 
del tega mesta, ob 13. uri bo kosilo, ob 16. uri pa se 
bomo odpravili domov proti Izoli.
Cena izleta z opisanim programom, prenočiščem, 
vožnjo in prehrano je 13.000 tolarjev. Prijave in 
vplačila sprejemajo na sedežu društva, Plenčičeva 
3, ob ponedeljkih od 9. do 11. ure in ob sredah od 
15. do 17. ure. Vse to le do zasedbe vseh 
razpoložljivih mest.

KONČNO IMAMO TELEFON
Društvo upokojencev Izola obvešča, da so končno 
dobili lastni telefonski priključek št. 469 - 737 
Zavrtite številko, zdaj bo društvo še bližje svojim 
članom in drugim zainteresiranim.

UPOKOJENCI JAGODJA POZOR!
Društvo upokojencev JAGODJE - DOBRAVA vabi 
v soboto, 13. novembra 1999 ob 19. uri na 
Martinovanje v kavarni hotela DELFIN. Cena 
Martinovega menuja znaša 1.400 SIT brez pijače. 
Predplačilo in prijavo za udeležbo sprejema 
cvetličarna Krbavčič v Simonovem zalivu do srede, 
10. novembra 1999.

Vabljeni v čimvečjem številu.

Dan Reformacije

Spoštovani!
Binkoštna, Baptistična in Bratska Cerkev Vas vljudno vabijo na skupno proslavo Dneva 
Reformacije, ki bo letos v prostorih Evangelijske Cerkve Koper-lzola. na Industrijski 2e. v 
Izoli in sicer v petek. 29. oktobra 1999, s pričetkom ob 18h. Pričakujemo udeležbo 
voditeljev in vernikov vseh treh Cerkva. Naše srečanje bo poleg domačih glasbenikov 
popestrila tudi sopranistka Mag. Patty Davis iz Ljubljane.

V imenu prirediteljev. Izet Veladžič, pastor

OBČINA IZOLA-COMUNE DI ISOLA
OBČINSKA INŠPEKCIJA- SERVIZIO ISPETTIVO COMUNALE 
Verdijeva 1, 6310 IZOLA - Via Verdi 1, 6310 ISOLA

Številka: 414-01-5/99 
Datum: 27.10.1999

objavlja ^

JAVNO DRAŽBO
zapuščenih, dotrajanih ter karamboliranih vozil, odpeljanih na deponijo v Koper na Ankaranski 
cesti, po odredbi Občinske inšpekcije Izola.

Seznam vozil:

Znamka vozila Št. Šasije barva stanje vozila kraj odvoza

Zastava 128 VX1128A00*05049446* bela nevozen Partizanska ul.
Lancia Thema ZLA834000*00220000 temno siva nevozen pri AMD
Renault 4 VF1112800B0062723 bela nevozen, Južna cesta
Renault 4 VF111280000305021 bela nevozen Južna cesta
Passat 3272072305 siv nevozen ul. IX. Korpusa
Citroen Diana 105321429 modra nevozen ul. IX. Korpusa
Zastava 101 Z128 A164603748 oranžna nevozna ul. IX. Koprusa
Golf WVWZZZ17ZBW699758 rdeč nevozen Kraška ulica
Zastava 101 VX1128A00*00878845* rdeča nevozna Industrijska cesta
Citroen G S 107103630 oranžen nevozen ul. G. Bruna
Zastava Jugo VX1145A00*00259588 moder nevozen ul. A. Valenčiča
Fiat 126 P ZFA126A00*07716970* bel nevozen pri AMD
Zastava 750 CZ100*594529 bel nezoven Trgovska ulica
Volkswagen Hrošč A0087730 št- mot. Bel nevozen Trgovska ulica
Prikolica za čoln siva nevozna Ul. Prek. Brigad
IMV kombi bel nevozen Trgovska ulica
Zastava 101 Z128A 164*400435* bela nevozna park. pri Ladjedelnici
Zastava 128 VX1128A00*05075958 zelena nevozna park. pri Ladjedelnici
Fiat 126 P SUF126A00*08981645 oranžen nevozen pri Mehanu
Volkswagen Hrošč D1340780 št. mot. Bel nevozen Obrtna ulica
Zastava 128 VX1128AO0*O5104788* opečna nevozen poljska c. med vinogradi
Zastava Jugo 45 VX 1145 A00*00123430* moder nevozen pešpot nad Južno cesto
Zastava 750 27501/25026 št. mot. Rumen nevozen kolovoz med vinogradi

Javna dražba bo 9.11.1999 ob 11. uri na deponiji v Kopru na Ankaranski cesti. Ogled bo možen 
eno uro pred začetkom dražbe. Podrobnejše informacije o dražbenih pogojih ter stanju vozil, 
lahko zainteresirani dobijo pri Občinski inšpekciji Izola, Verdijeva 1. Tel. 480-350, ali 
0609-647-129.

Obvestilo
Obveščamo vse lastnike zapuščenih, dotrajanih, neregistriranih ter karamboliranih vozil, 
odpeljanih v letu 1999 na deponijo zapuščenih vozil v Koper na Ankaransko cesto, da le-te 
prevzamejo do 8.11.1999. V nasprotnem primeru bodo prodana na javni dražbi.

Vodja občinske inšpekcije 
Silvana Zadel l.r.
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SKLAD RS
za liubiteljske kulturne delavnosti 

Območna Izpostava Izola 
tel» 600 830

v Vabimo k vpisu v

Solo ustvarjalnosti
Vpisujemo v oddelke:

1. DELAVNICA FILMSKE ANIMACIJE za otroke in mladostnike je 
korak k ustvarjalnosti tretjega tisočletja, hkrati pa kritična presoja vsega, kar 
nam ponuja množica TV programov.
Delavnico filmske animacije bo vodil Koni Steinbacher. Prvo srečanje bo v 
četrtek, 11. novembra, ob 17. uri v prostorih Območne izpostave SLKD Izola

2. GLEDALIŠKO
PLESNA
DELAVNICA
je namenjena igralcem, 
plesalcem, režiserjem, 
mentorjem... Šola bo 
predstavila osnove
posameznih metod in tehnik 
gledališke in plesne 
ustvarjalnosti, zato se lahko 
vanjo vpišete ne glede na 
predznanje.Soorganizator je 
Kulturni center Izola.

3. KERAMIKA zajema štiri programein je namenjena različnim starostnim 
skupinam:
-MALA ŠOLA KERAMIKE : Starost udeležencev: od 7 do 13 let, Čas trajanja: 
od novembra 1999 do maja 2000, Umik: četrtek, od 17.00 do 18.30 
Število ur: 60
-OKRASNA IN UPORABNA KERAMIKA: Starost udeležencev: od 14 do 19 
let, Čas trajanja: od novembra 1999 do maja 2000, Umik: sreda, od 18.00 do
20.00, Število ur: 80
-UMETNIŠKO USTVARJANJE: Starost udeležencev: od 20 let dalje, Čas 
trajanja: 3 semestri: november-december 1999, januar-februar, marec-april 
2000, Umikxetrtek, od 19.00 do 21.00, Število ur: 26 ur v enem semestru 
-GLINA KOT VIR MOČI: Udeleženci: upokojenci, Čas trajanja: od novembra 
1999 do maja 2000, Umik: četrtek, od 16.00 do 18.00, Število ur: 50 
Šolo keramike bo vodil Zvonko Bizjak. Soorganizator je Obalno društvo 
keramikov Izola
4. LITERARNA DELAVNICA je namenjena mladini in odraslim. 
Delavnico bo vodil Edelman Jurinčič v sodelovanju s pisateljem Marjanom 
Tomšičem, Danilom Japljem in pesnico Ines Cergol Bavčar. Predvideno število 
ur: 20.
Teme, kijih bodo udeleženci obravnavali:
-Vidiki literarnega ustvarjanja: doživetje, sprostitev, izziv, izkušnja, bolečina... 
-Nastajanje literarnega dela/poezije, proze
-Literatura in doživljanje, literatura in garaško dolgotrajno delo, literatura in 
iskanje kvalitete
-Literatura in jezik z vidika lektorstva 
-Priprava na tiskanje pesniške ali prozne knjige 
-Literarni nastop
5. LIKOVNA DELAVNICA je namenjena srednješolcem in študentom. 
Vodil jo bo Koni Steinbacher . V okviru delavnice bodo izpeljani naslednji 
programi: -OD RISBE DO STRIPA, -ŠTUDIJSKA RISBA, -PERSPEKTIVA 
Število ur: 60
Dodatne informacije in vpis poteka na sedežu OBMOČNE IZPOSTAVE 
SKLADA RS za ljubiteljske kulturne dejavnosti Izola, Drevored 1. maja 9, 
telefon 600 830 ( Zvonka Radojevič)

CALE KITA

INSULA ..
BORIS BENČIČ

6ALERIJA AL6A
V četrtek, 20. oktobra, smo bili v izolski 
galeriji Alga priče odprtju razstave slik 
Dragane Dade Čurin, slikarke, ki izhaja iz vrst 
izolske skupine Lik
Dada se je s slikarstvom srečala že zdavnaj, 
vendar se gaje resneje oprijela šele v zrelem 
obdobju življenja. Kot članica Lika in tudi 
drugih slikarskih skupin se je udeležeila 
mnogih seminarjev in tečajev, zbirala 
slikarsko znanje in se razvijala tako v 
ustvaijalnem kot v 
tehničnem 
pogledu.
Njena
razstavljena dela v 
galeriji Alga so 
tokrat nabita z 
ljubeznijo in 
erotiko, posamezni

izborili prostor v 
Vlada Batiste

izdelki pa presenečajo 
svojo celovitostjo in 
presegajo običajno 
raven amaterskih 
likovnikov.
Povejmo še, da je bilo 
na odprtju razstave 
toliko obiskovalcev, da 
jih večina ni niti prišla 
v razstavni prostor, tisti 
srečneži, ki so si 

galeriji pa so lahko poslušali tudi kratek nastop violinista

Knjižničarke Matične knjižnice Izola 
sporočajo, da so ure pravljic vsak torek, 
ob 17. uri, v Drevoredu 1. maja št. 9 
(stari italijanski vrtec v Izoli )

BORZA ZNANJA

Oktobrske revolucije l,
6310 Izola, telefon: 066/647 530 
e-mail: izola@borzaznanja.mss.edus.si 
vsak delavnik od 8 do 13 ure 
v sredo od 8 do 13 ure in od 16 do 18.30 ure

In kaj vam med drugim naši člani ponujajo:
* Inštrukcije pri učenju tujih jezikov;
* Pomoč pri učenju poslovne matematike, računovodstva, knjigovodstva, 
statistike, lizike ...*
* Inštrukcije na področju računalništva: WORD, EXCELI., CorelDraw, 
FOXPRO, INTERNET, Elektronska pošta:
* Pomoč pri učenju za osnovnošolce, tudi take z učnimi težavami;
* Lektoriranje besedil;
* Znanje igranja na klavir ali klaviature;
* Veščine friziranja in striženja;
* Znanje kuhanja in peke;
* Različne tehnike masaže in sproščanja, alternativne zdravstvene metode, 
tehnike osebnostne rasti;
* Znanje klasičnega baleta in učenje plesa za predšolske otroke ...

To pa še zdaleč ni vse!
Podrobnejše informacije o omenjenih in seveda vseh drugih učnih ponudbah 
so vam na voljo v Matični knjižnici v Izoli, ali pa na telefonski številki 
(066) 647-530. Pričakujemo vas vsak delavnik med 8.00 in 13.00 uro. v 
sredo pa še popoldan od 16.00 do 18.30.

IZOLA
MATIČNA KNJIŽNICA 
IZOLA BOR Z A

znanj/ Y



KRI Ml NALIJ E
KOT V VESTERNIH
Soseda sta črpala vodo iz istega zajetja, potem pa je eden od njiju naredil tako, da 
drugi ni več mogel do vode. Skupno zajetje naenkrat ni bilo več skupno in prišlo je 
do prepira, ki je terjal posredovanje dečkov. Ti so sosedoma svetovali, naj se 
pametno dogovorita, v nasprotnem pa bo pač treba na sodišče.

UDRI PO IZVAJALCU
Danes ni več tako kot včasih, ko je imel izvajalec vedno prav. Naročniki del so se 
izborili za svoje pravice in tako je prejšnji teden prišlo do spora med naročnikom in 
izvajalcem del, vendar prvi s kvaliteto del, ki jih je opravil drugi nikakor ni bil 
zadovoljen. Svoje nezadovoljstvo je podkrepil s fizičnim napadom, ki ga bo 
pripeljal pred sodnika za prekrške.

VŽGAL BOLJ KOT JE TREBA
Na Belvedeijuje bil parkiran osebni avtomobil, kije imel veliko željo do vžiga in 
tako se mu je zgodil samovžig, avtomobil pa je zgorel do konca. Pri tem je nastala 
tako visoka temperatura, da je poškodovan tudi osebni avtomobil, ki je bil takrat 
parkiran v bližini.

PROMETNI UBEŽNIKI
Tako menda pravijo tistim junakom, ki povzročijo prometno nesrečo, potem pa se 
naredijo Francoze in jo pobrišejo s kraja nesreče.
Takšna prometna nesreča se je zgodila v Polju, osledice pa so bile predvsem 
materialna škoda. Povzročitelj je sicer zbežal, vendar so ga priče videle in si 
zapisale registrsko številko njegovega avtomobila. Nadaljevanje je znano.
Tudi na Šaredu seje zgodila prometna nesreča s pobegom in tudi v tem primeru so 
dečki ubežnika hitro odkrili - tokrat v Kopru.

LESTEV NI LE ZA PODOKNICE
Včasih so fantje uporabljali lestev zato, da so se nekako priplazili do deklet, zdaj pa 
jih uporabljajo tudi tisti svati, ki jih nihče ne vabi. Eden takšnih je včeraj ponoči 
hodil naokoli z lestvijo in jo potem prislonil ob stavbo v ulici I. Regenta. Skozi 
okno je vstopil v stanovanje in nabral različne zlatnine za kakšnih 50 tisočakov.

SRAKARSKE NOVIČKE
Neznanec je ponoči na osebnem avtomobilu odlomil vzvratno ogledalo.
Neznanec je iz osebnega avtomobila ukradel denarnico, v njej pa je bilo kar 29.000 
tolarjev.
V začetku septembra je neznanec v osnovni šoli ukradel otroško bundo.
Neznanec je vlomil v trgovino v Dantejevi ulici. Na zadnji strani stavbe je razbil okno in se 
plazil v notranjost, vse kar je dobil denarnega pa je bil blagajniški minimum.

Voznica osebnega avtomobila se je zaradi prekratke varnostne razdalje zaletela v 
zadek tovornega avtomobila. Tovornjak jo je bilje odnesel, poškodb pa ni bilo.
Na cesti pri smetišču se je zgodila prometna nesreča, ki jo je zaradi neprilagojene 
hitrosti povzročil en voznik, ki seje zaletel v drugega. Voznika sta cela, avtomobila pa ne.

MALI OGLASI
- UGODNO ODDAM DVOSOBNO STANOVANJE V IZOLI OB MORJU, 

tel.: 81 390 zvečer
-V SOBOTO dopoldan se je IZGUBILA SIVA MUCA (ó.mesecev) tel: 649 244
- IŠČEMO GARAŽO V OBRTNI CONI, GSM.: 041 /411259
- GARAŽNA VRATA IZ MACESNOVIH LETVIC, dobro ohranjena. Poceni prodam, tel: 
644-422
- NAMIZNE STATVE PRODAM, tel: 271880 zvečer
- PRODAM NOV AVTOMATIK SPRINT, bele barve, s kovčkom za čelado za 65.000,00 SIT. 
tel: 601050 ali 64 4121 - Katjuia
- PREVAJAM PO UGODNIH CENI IZ TUJIH JEZIKOV, v ITALIJANŠČINO in 
SLOVENŠČINO, tel: 643 -859
- PENTIUM, NOV RAČUNALNIK Z GARANCIJO, BREZPLAČNA DOSTAVA, 
MONTAŽA in INŠTRUKCIJE. tel: 645 - 818
- PRODAM TERMOAKUMULACIJSKO PEČ, tel: 647 - 867
- PRODAM JUGO 55, letnik88, tel: 649 - 408po 17 uri
-UGODNO PRODAM V KOMPLETU: 13 REBERNI OLJNI RADIA TOR-rjave barve, 
KALORIFER in SOBNI VENTILA TOR, posebej PRENOSNI PISALNI STROJ - VSE 
DOBRO OHRANJENO, tel: 648114 v popoldanskih urah.
- INŠTRUIRAM MATEMATIKO, POSLOVNO MATEMATIKO in ANGLEŠČINO, tel: 643-456

GASILSKA GRED
RUBRIKA OB MESECU POŽARNE VARNOSTI
ZAKLJUČEK AKCIJE MESEC POŽARNE VARNOSTI
NE POMENI, DA LAHKO POZABIMO NA POŽARNO PREVENTIVO

Po skoraj mesecu in pol se zaključujejo povečane aktivnosti v zvezi z 
mesecem požarne varnosti v občini Izola. To pa vsekakor ne pomeni, da lahko 
pozabimo na preventivo in na vse tiste ukrepe, ki smo jih dodobra spoznali v 
zadnjem mesecu.

Vsem tistim, ki se, bodisi profesionalno, bodisi prostovoljno ukvarjamo s 
požarno varnostjo, nam bi bilo zelo v ponos, če bi uspeli v nameri, da 
vzbudimo večjo pozornost za razne nevarnosti nastanka požara ter kako se 
lahko temu izognemo. Slednje je tudi cilj vsakoletne akcije v mesecu oktobru.

Kot že obljubljeno pred skoraj poldrugim mesecem, v tem članku objavljamo 
imena srečnih dobitnikov avtomobilskih gasilnih aparatov.
Dobitnike pa obveščamo, da lahko dvignejo aparate na sedežu Prostovoljnega 
gasilskega društva Izola oz. na naslovu Brkinska ulica 15 - gasilski dom Izola, 
to soboto (30.10.1999), med 10. in 11.uro (nagrajenci naj s seboj prinesejo 
kakšen osebni dokument, da se bodo lahko legitimirali).

PUŠNAR ALBERT/ Prekomorske brigade 3, Izola / 3 gasilni aparati
ŠADL SABINA / Korte 44/c, Izola / 2 gasilna aparata
SKOK MARIJA / Kosovelova 7, Izola / Gasilni aparat
LAZAR PETRA / Dobrava 24/ a, Izola / Gasilni aparat
KOZLOVIČ MAJA / Ilirska 5, Izola-Jagodje / Gasilni aparat
BABIČ DUNJA / Pobeška 6/a, Koper / Gasilni aparat
PEŠKO ALEŠ / Kajuhova 28, Izola / Gasilni aparat
JAMNIK GORAZD / Oktobrske revol. 18/d, Izola / Gasilni aparat
KOČIČ BORO / Ilirska 2, Izola / Gasilni aparat
GRIŽANČIČ TURA / IX. korpus 16, Izola / Gasilni aparat
SLABE ANŽE / IX. korpus 1, Izola / Gasilni aparat
PIRC SANDI / Kažipotna 16, Izola / 2 gasilna aparata
JOZIČIČ MARKO / Koprska 25, Izola / Gasilni aparat
MLAČ KARMEN / Smrekarjeva 20, Izola / Gasilni aparat
FERFILA ANA / IX. korpus 15, Izola / Gasilni aparat
GODEC MILKA / IX. korpus 15, Izola / Gasilni aparat
GODEC JANI / IX. korpus 15, Izola / Gasilni aparat
GODEC ANDREJ / IX. korpus 15, Izola / Gasilni aparat
DELIČ IRENA / Strunjan 133/b, Portorož/ Gasilni aparat
DELIČ MARIJA / Strunjan 133/b, Portorož/ Gasilni aparat
DELIČ MAGDALENA / Strunjan 133/b, Portorož / Gasilni aparat
PIRJEVEC DARIJ /Prolet. brigade 8, Izola/Gasilni aparat
LIKAR VESNA / Vojkova 7, Lucija / Gasilni aparat
ČEHOVIN MATEJ / IX. korpus 1, Izola / Gasilni aparat
JAMNIK JAN-MARTIN / Ulica OF 16, Izola / Gasilni aparat
KLEVA DEAN / »AVTO JEREB« Izola / Gasilni aparat
KLEVA FRANKO / Drevored l.maja 1 l/a, Izola / Gasilni aparat -,
ŠTULE NATAŠA / Jagodje 50, Izola-Jagodje / Gasilni aparat
BRADULE GREGOR / Strunjan 133/b, Portorož / Gasilni aparat
FIČUR ROMAN / Cesta v Pregavor 1, Izola / Gasilni aparat
JEZOVŠF.K MOJCA / IX. korpus 1, Izola / Gasilni aparat

Komisija v sestavi: PEČAN Breda (županja občine Izola), KUKOLJ Mirko 
(poveljnik gasilske zveze Izola) in BARUT Damjan (nam. poveljnika štaba 
Čivilne zaščite), je v soboto 23.10.1999 ob 11. uri izvedla javno imenovanje 
nagrajencev nagradne igre »Mesec pož. varnosti '99 v občini Izola« v 
gasilskem domu Izola. Ker število prispelih dopisnic ni presegalo števila 
nagrad (gasilnih aparatov), seje komisija odločila, da napovedanega žrebanja 
ne bo. Pač pa seje odločila, da se nagradi vse tiste, ki so se potrudili in poslali 
odgovore oz. dopisnice. Posebnost, ki smo jo dolžni obrazložiti pa je ta: 
nekateri so poslali celo več dopisnic oz. odgovorov na različna vprašanja ter 
nekateri tudi več dopisnic z enakimi odgovori. Za prve smo se odločili, da jim 
podarimo toliko aparatov, kolikor različnih odgovorov so poslali (kot navedeno 
v tabeli).

Sicer pa bomo gasilne parate še dodatno podarjali v kratkem, verjetno preko 
radijskih valov.

Ob tej priložnosti, se obenem zahvaljujemo vsem, ki so pripomogli pri 
uspešni izpeljavi akcije. Največjo zahvalo dolgujemo generalnemu 
pokrovitelju akcije ZAVAROVALNICI ADRIATIC D.D. - poslovna enota 
Koper, nato ZAVAROVALNICI TRIGLAV D.D. - območni enoti Koper, 
ZAVAROVALNICI SLOVENICA D.D. - filiala Koper in AVTO-MOTO 
DRUŠTVU IZOLA. Posebna zahvala gre tudi AMZS D.D. in AVTO-MOTO 
ZVEZI SLOVENIJE, za vse koristne informacije v zvezi s požarno varnostjo 
v avtomobilih, prav tako tudi GASILSKI BRIGADI KOPER in obenem 
hvala tudi vsem tistim, ki so kakor koli pomagali v akciji »Mesec požarne 
varnosti v občini Izola '99«.

Pa ne pozabite na to, da je vedno dobro imeti pri roki gasilni aparat!
Občinski štab za Civilno zaščito ter Gasilska zveza Izola

GENERALNI 
[/? POKROVITELJ 

«4** AKCIJE
IB n VI 011 f* ADRIA TIC d. d. Koper, PE KOPER
■ ■Ul IMMU Ljubljanska cesta 3a, Koper, tel.: 443 - 100 

1 j .i i i AGENTIZOLA zavarovalna družba d.d. Cankarjev drevored 4, Izola, tel.: 645 - 275
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MORIA V IZOBILJU

Plimovanje je seveda naravni pojav, zato ne bi bil vreden posebne pozornosti, če se 
tu in tam ne bi zgodilo, da morje prestopi obalni zid in poplavi okoliške trge in ulice. 
Ta teden je bil eden takšnih viškov plimovanja in morje je ob šibkem južnem vetru 
prestopilo bregove, vendar se kaj več od tega ni zgodilo. Pravzaprav že od popravila 
obalnega zidu v mandraču in sončnega nabrežja z morjem v Izoli nismo imeli težav. 
Pripovedi o tem, kako so se po ulicah starega mesta vozili s čolni pa se zdijo prej 
legende kot resničnost. Zagotovo več težav povzročajo starejši deli kanalizacijskega 
omrežja, ki enostavno ne zmore vseh količin meteornih vod in takrat se požiralniki 
spremenijo v gejzirje. S pretlakovanjem Manziolijevega trga in sosednjih ulic pa bo 
tudi teh težav za odtenek manj.

v _ ___v

HIŠE DOL HIŠE GOR

Navadno pridejo v časopis gradbišča, tokrat pa objavljamo fotografijo 
"rušišča", kot bi morda lahko poimenovali območje, kjer opravljajo 
rušitvena dela. Gre za rušenje večjega poslovnega objekta v območju 
Livad (obrtna cona) v katerem je pred časom poslovalo podjetje s 
keramično in sanitarno ter gradbeno opremo, vendar je nakupovalna 
kriza naredila svoje, pa tudi s papirji za gradnjo objekta ni bilo vse v 
najboljšem redu, zato so lastniki dobili nalog za rušenje. S tem v zvezi še 
informacija, da gre za območje na katerem naj bi zrasel nov stanovanjski 
stolpič, najverjetneje tisti, ki so ga imeli v načrtu pri izolski Inki.

Četrtek Petek Sobota Nedelja

sončno sončno sončno sončno
max 19 max 22 max. 21 max. 20
min.9 min. 10 min.8 min.9

ROČNA in VODNA MASAŽA 
FINSKA in TURŠKA SAVNA 
MEGA SOLARIJ
Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: 644 033, 643 106 
ODPRTO VSAK DAN OD 10.00 de 90.00
ob ponedeljkih zaprto

'a 
na
na&u w 
ARHEOLOŠKE 
OSfANKE ?

PETROL TUDI DEU
V prejšnji številki smo 
predstavili nov bencinski 
srevis Istrabenza na Prešernovi 
cesti, tokrat pa že dodajamo, 
da je odprt tudi nov Petrolov 
bencinski servis na izolski 
obvoznici. Tudi v tem primeru 
gre za sodobno urejen in 
opremljen objekt v katerem 
avtomobilisti dobijo takorekoč 
vse kar potrebujejo, od 
prvotnega načrta pa ob servisu 
manjkata motel in 
avtopralnica.

IGRANJE BREZ OGNJA
Ob zaključku meseca 
požarne varnosti so 
izolski gasilci pripravili 
dan odprtih vrat na 
katerem so vsem 
zainteresiranim preds
tavili svoje delo in 
opremo, ki se iz leta v 
leto bolj posodablja. 
Precej takšnih sodobnih 
naprav za spopad z 
ognjem imajo tudi 
amaterski izolski in 
kortežanski gasilci in 
prav te so najbolj 
zanimale tiste najmlajše 
obiskovalce gasilskega 
doma.
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